

Protokół ze spotkania Zespołu ds. PBO18

w dniu 20 lutego 2017 r.

Godz. 16:30

1. Spotkanie rozpoczął Pan Patryk Pawełczak (Z-ca Dyrektora Gabinetu Prezydenta) informując, iż ma ono charakter organizacyjny. Dyrektor Pawełczak poprosił o przedstawienie się każdego z członków Zespołu. Następnie odczytał propozycję regulaminu prac Zespołu ds. PBO18, prosząc o wnoszenie uwag. Poinformował członków, że podczas obecnego lub kolejnego spotkania Zespołu ds. PBO18 powinien zostać wybrany przewodniczący i zastępca przewodniczącego Zespołu.
2. Pan Bartosz Aleksandrowicz zaproponował zmianę w regulaminie prac Zespołu (pkt. nr 3), polegającą na wyborze dwóch wiceprzewodniczących, aby usprawnić prace i posiedzenia Zespołu.
3. Pan Paweł Głogowski zapytał jaki jest obligatoryjny termin zakończenia prac Zespołu ds. PBO18. Pan Patryk Pawełczak wyjaśnił, iż dopiero po ustaleniu przez Zespół harmonogramu PBO18 termin będzie możliwy do określenia. Pan Bartosz Aleksandrowicz dodał, iż prac regulaminowo nie można określić, ponieważ Zespół oficjalnie zakończy prace dopiero po przedstawieniu raportu końcowego z rekomendacjami do kolejnej edycji PBO.
4. Pan Andrzej Kras zapytał o treść zapisu regulaminu prac Zespołu dotyczącego ustanawiania pełnomocników członków w przypadku ich nieobecności (pkt.12), czy za każdym razem będzie konieczność przedstawiania pełnomocnictw. Pani Radna Urbańska nadmieniła, iż w tym przypadku warto byłoby dodać zapis do pkt. 12 pozwalający na udział w głosowaniu pełnomocników. Pan Bartosz Aleksandrowicz zaproponował, aby zastępowani byli wskazywani przez wydział merytoryczny. Pani Anna Gawrysiak-Knez zasugerowała, aby w ogóle zastanowić się czy takie pełnomocnictwo jest zasadnie wymagane.
5. Zgodnie z sugestią Zespołu, prowadzący spotkanie Pan Patryk Pawełczak poddał pod głosowanie kwestię usunięcia pkt. 5 regulaminu dotyczącego pełnomocnictwa oraz pkt. 12, dotyczącego głosowania pełnomocników. Zasugerowano konieczność uzupełnienia pkt. 3 o zapis dotyczący wyboru dwóch wiceprzewodniczących.

Głosowanie dot. wykreślenia pkt. 5 i pkt.12:

za – 25 osób,

przeciw – 3,

wstrzymało się – 2

Głosowanie dot. uzupełnienia pkt. 3:

za – 30,

przeciw – 0,

wstrzymało się – 0.

6. Prowadzący spotkanie poddał pod głosowanie przyjęcie regulaminu prac Zespołu w uzgodnionej wersji po przyjęciu zmian w zapisach. Regulamin przyjęto jednogłośnie bez głosów wstrzymujących się .

7. Decyzję o wyborze podczas kolejnego spotkania Zespołu ds. PBO18 Przewodniczącego i jego zastępców podjęto w głosowaniu jawnym:

Za- 27

Przeciw – 1

Wstrzymało się – 2

8. Prowadzący Pan Patryk Pawełczak przedstawił prezentację dot. PBO, obrazującą funkcjonowanie PBO, zakres zeszłorocznego Zespołu, zakres przykładowych zagadnień do analizy wraz ze wstępnym harmonogram prac obecnej edycji PBO. Po zakończeniu Zespół zdecydował o terminach 3 kolejnych spotkań. Terminy ustalono:

1 marca – godz. 16:30,


7 marca – godz. 16:30,

15 marca – godz. 16:30.

9. Prowadzący poinformował członków Zespołu, iż po zarezerwowaniu sal w zaproponowanych terminach Gabinet Prezydenta prześle do każdego z członków informacje o terminach spotkań wraz z załączonymi propozycjami i rekomendacjami Zasad PBO oraz - na prośbę członków Zespołu - zostanie udostępniona i przekazana wszystkim lista mailingowa Zespołu.

10. Dyrektor Pawełczak poinformował zebranych, że Prezydent nie podjął jeszcze ostatecznej decyzji w kwestii środków, które zostaną przeznaczone na PBO18.

11. Spotkanie zakończono.

ZASTĘPCA DYREKTORA
GABINETU PREZYDENTA

Patryk Pawełczak

Spotkanie Zespołu ds. PBO18 - 20 lutego 2017 r.

	MIESZKAŃCY			PODPIS
1.	Myszyński	Waldemar		
2.	Saweliew	Emil		
3.	Surdyk	Adam		
4.	Tołstotucka	Elżbieta		
5.	Ziamba	Monika		
	RADNI OSIEDLOWI			
6.	Filipiak	Paweł	Rada Osiedla Kwiatowe	
7.	Schupke	Stanisław	Rada Osiedla Antoninek-Zieliniec-Kobylepole	
8.	Smektała	Bartosz	Rada Osiedla Nowe Winogrody-Południe	
9.	Sochoń	Teresa	Rada Osiedla Ławica	
10.	Wilczewska	Anna	Rada Osiedla Ogrody	
	ORGANIZACJE			
11.	Głogowski	Paweł	Stowarzyszenie Ulepsz Poznań	
12.	Łagodzińska	Monika	Fundacja Kształcenia Ustawicznego Peritia	
13.	Markowska	Anna	Fundacja "Bahtale Roma"	
14.	Nowak	Roland	Fundacja Ratowania Zabytków i Pomników Przyrody	
15.	Wachowiak	Bartosz	Stowarzyszenie Ochotniczy Reprezentacyjny Oddział Ułanów Miasta Poznania w Barwach 15 PU Poznańskich	
	WNIOSKODAWCY			
16.	Aleksandrowicz	Bartosz		
17.	Gawrysiak-Knez	Anna		
18.	Kapustka	Łukasz		
19.	Kowalczyk	Monika		
20.	Majchrzycki	Wojciech		
	RMP			
21.	Danelska	Monika	Rada Miasta	
22.	Dudzić-Biskupska	Małgorzata	Przedstawiciel Doraźnej Komisji Legislacyjnej	
23.	Frankiewicz	Joanna	Rada Miasta	
24.	Kapusiński	Janusz	Rada Miasta	
25.	Nowak-Karlińska	Małgorzata	Miejska Rada Seniorów	
26.	Stachowiak	Tomasz	Przedstawiciel Komisji Samorządowej	
27.	Urbańska	Beata	Rada Miasta	
28.	Wierzbicki	Tomasz	Rada Miasta	
	UMP			
29.	Fil-Kowanek	Anna	Wydział Kultury	
30.	Foltynowicz	Sergiusz	Radca prawny	
31.	Grzybak	Łukasz	Wydział Zdrowia i Spraw Społecznych	
32.	Jędrzejczak	Marek	Wydział Organizacyjny - ABI	
33.	Kras	Andrzej	POSiR	
34.	Matuszak	Katarzyna	Wydział Transportu i Zieleni	
35.	Miedziejko	Aleksandra	Wydział Oświaty	
36.	Nowak	Anna	Zarząd Dróg Miejskich	
37.	Pawęczak	Patryk	Gabinet Prezydenta	
38.	Sobieszczyk	Małgorzata	Zarząd Zieleni Miejskiej	
39.	Wiśniewski	Piotr	Biuro Koordynacji Projektów i Rewitalizacji Miasta	
40.	Wojtkowiak	Maciej	Wydział Gospodarki Nieruchomościami	
41.	Wrześniewski	Piotr	Wydział Sportu	

